



中國銀行（香港）港珠澳大橋（香港段）半馬拉松 2026
Bank of China (Hong Kong) Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge
(Hong Kong Section) Half Marathon 2026

回條 Reply Form

請於 **2026 年 8 月 25 日(星期二)或之前** 填妥回條電郵或傳真至公益金辦事處。

Please complete this reply form and email or fax to the Chest Office **on or before Tuesday, 25 August 2026.**

(電郵 Email: hzmbhm@commchest.org / 傳真號碼 Fax No.: 2506 1201)

名額有限，報名將以先到先得方式處理，額滿即止。Limited quota, enrolment is on a first-come-first-served basis.

- ☐ 本人欲參加是次半馬拉松賽事。 I would like to participate in the half-marathon event.

參加者名稱 (中文): (Chinese): _____

Participant's Name (英文): (English): _____
(姓名必須與身分證明文件相同 Name should be consistent with identification documents)

電郵地址 E-mail Address: _____ 電話 Contact Telephone: _____

出生日期 Date of Birth: _____ *年齡 Age: _____

性別 Sex: _____

* 參賽年齡限制 Age Limit

參加者必須於 2026 年年滿 16 歲或以上（以出生年份計）。 Participants must be aged 16 or above as of 2026 (Year of Birth).

- ☐ 本人未能參與是次半馬拉松賽事，但樂意捐助港幣 _____ 元以支持公益金。
I will not be able to participate in the event, but I would like to make a donation of HK\$ _____ to
The Community Chest.

備註 Note:

1. 由於活動名額有限，請閣下待收到公益金的確認後，請將確認書連同劃線支票（抬頭：「香港公益金」）郵寄或親身送交公益金辦事處（地址：香港灣仔告士打道 39 號夏慤大廈 18 樓 1805 室）。請於支票背面寫上您的中英文全名。

Due to limited quotas for the event, please wait until you receive confirmation from The Community Chest. Once confirmed, please mail or deliver in person the confirmation letter along with a crossed cheque (payable to "The Community Chest of Hong Kong") to The Community Chest Office (Address: Room 1805, 18/F, Harcourt House, 39 Gloucester Road, Wan Chai, Hong Kong). Please write your full name in both Chinese and English on the back of the cheque.

2. 經公益金報名的參賽者，將列入「大會預留名額」內。所有參賽者將會在九月中收到由大會發出的電郵，請參賽者必須於指定限期前，經電郵內之報名連結及通行碼完成網上報名。如參賽者未有按時提交、或網上填報之資料與公益金提交的報名資料不符，大會保留取消其預留名額或拒絕其報名申請之權利。

All registrations are subject to the final records of the official registration system. Participants registering via "HKAAA Reserved Entry" will receive an email notification in mid-September and must complete their online registration using the registration link and access code provided within the specified deadline. If a participant fails to submit their online registration before the deadline, or if the information provided online does not match the information submitted to The Community Chest, the Organiser reserves the right to cancel the reserved quota or reject the application.

3. 參賽者必須填寫與公益金報名時相同的英文全名、電話號碼及電郵地址於大會報名系統遞交申請。

The English Full Name, Mobile Number and Email Address provided to The Community Chest should be the same as the participant to be filled in the official registration system.

- ☐ 請在適當格內填上「✓」號。 Please tick the appropriate boxes.

- ☐ 若參加者不同意公益金使用上述資料與參加者保持聯絡，作定期介紹公益金的各項籌款活動、宣傳及推廣事宜、定期通訊、義工服務、意見收集、鳴謝及發出捐款收據之用，請於方格內加上✓號，並將此表格交回公益金辦事處。 If participant DOES NOT WISH The Community Chest to use the data collected to keep participant updated with the Chest's fund-raising events, marketing & promotional activities, newsletters, volunteer services and surveys to collect donor opinions, donor acknowledgement and receipt issuance, please tick the box and send this form to the Chest office.